

Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada
ADDENDUM FOUR / ADDENDUM QUATRE
October 27th, 2022 / 27 Octobre 2022
30002762A

English:

Question 4:

We would like to present 2 resources for the RFP 30002762A. Could you please clarify if a second resource could be accepted?

Answer 4:

Yes. The crown would accept two resources. For evaluation purposes – we will accept combined experience.

Question 5:

Under the SOW, the following deliverable is listed under the Initial Period (contract award to March 31, 2023):

Provide three updated status report on progress to date of current activities. These will evolve from the results of three environmental surveys and their outcomes. The survey questions should be delivered to all staff in the Pacific Region and consist of questions that will provide insights on our current and evolving state of Diversity and Inclusion Intersectionalities within the Pacific Region. Results will be delivered as three written summaries reports and include qualitative responses that show advances/changes in our current culture over the duration of the contract.

Are the three surveys expected to take place within the Initial Period or across each of the three fiscal years (Initial, Option 1 and Option 2)?

Answer 5:

We require three (3) surveys per fiscal year.

Français:

Question 4 :

Nous aimerions présenter 2 personnes ressources pour le RFP 30002762A. Pourriez-vous préciser si une deuxième personne ressource pourrait être acceptée ?

Réponse 4 :

Oui. La Couronne accepterait deux personnes ressources. Aux fins d'évaluation, nous accepterons une combinaison d'expériences.

Question 5 :

Dans le cadre de l'énoncé des travaux, la prestation suivante à livrer est énoncée pour la première période (attribution du contrat jusqu'au 31 mars 2023) :

Fournir trois rapports d'étape mis à jour traitant des progrès des activités en cours. Ces dernières évolueront selon les résultats de trois enquêtes environnementales et de leurs conclusions. Les questions de l'enquête devraient être transmises à tout le personnel de la région du Pacifique, ce sont des questions qui nous donneront un aperçu des intersectionnalités de la diversité et de l'inclusion actuelles et en évolution dans la région du Pacifique. Les résultats seront livrés sous forme de trois rapports de synthèse écrits et comprendront des réponses qualitatives montrant les progrès/changements dans notre culture actuelle pendant la durée du contrat.

Les trois enquêtes devraient-elles avoir lieu au cours de la première période ou au cours de chacun des trois exercices (première, option 1 et option 2) ?

Réponse 5 :

Nous exigeons trois (3) enquêtes par exercice financier.